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It has been four years since the Brood War ended. The emperor has rebuilt much of his
Terran Dominion and consolidated a new military force despite the ever-present alien
threat. Within this boiling cauldron of strife and subversion, a young woman known
only as Nova has the potential to become the Dominion's most lethal and promising
"Ghost" operative. Utilizing a combination of physical aptitude, psychic power, and
advanced technology, Nova can infiltrate any situation and strike without being seen
or heard. And, like a phantom, she exists only as a myth to the enemies of the
Dominion she serves.
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评论

这本还不错，只是暴雪ghost已经被无限期搁置了，我想看黑暗圣堂系列啊。。

-----------------------------
拥有超能力的贵族女孩流落到充斥黑帮的贫民窟，太开外挂了，不用眼神，想一想就能
杀死人~~~~

-----------------------------
简直就是一出黑帮乱斗戏啊……除了几个人名之外没看到跟星际有什么关系的……

-----------------------------
天堂的星际幽灵

-----------------------------
中文翻译的是山寨书，看的累，还是看英文版算了。托许真汉子，如果有机会再过一次
自由之翼，一定站拖哥这边

-----------------------------
早期星际争霸小说作品。

-----------------------------
有超能力其实也是让发狂的一件事情，所以有超能力的大多数都成了疯子和恶棍。

-----------------------------
看完前半段看不下去了, 剧情太难熬..
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